

The International Herder Society was founded in 1985 in Monterey, California, by scholars from various disciplines at universities in the US. It is the aim of the International Herder Society to promote the interdisciplinary study of all aspects of the work, life, and era of Johann Gottfried Herder, one of the most influential personalities of Eighteenth-century German intellectual history, through meetings and publications without regard to national boundaries or disciplines. The IHS is open to scholars from all countries and all disciplines.

At present, there are about 140 members from countries all over the world, such as Australia, Canada, Denmark, England, France, Germany, Japan, Latvia, Poland, Portugal, Russia, and the United States. The IHS maintains close contact with other organizations such as the American Society for Eighteenth-Century Studies (ASECS), the Lessing Society, the Goethe Society, and the Deutsche Gesellschaft für die Erforschung des 18. Jahrhunderts.



Die Internationale Herder-Gesellschaft wurde 1985 in Monterey, California, von Wissenschaftlerinnen und Wissenschaftlern aus verschiedenen Disziplinen an amerikanischen Universitäten gegründet. Es ist das Ziel der Gesellschaft, die interdisziplinäre Erforschung aller Aspekte von Werk, Leben und Zeit Johann Gottfried Herders, einer der intellektuell einflußreichsten Persönlichkeiten des 18. Jahrhunderts in Deutschland, zu fördern. Mittel dazu sind wissenschaftliche Tagungen und Publikationen, die nicht an die traditionellen Grenzen der Fächer gebunden sind. Die IHS ist offen für Wissenschaftler aus allen Ländern und Disziplinen. Die derzeit ungefähr 140 Mitglieder der IHS kommen aus aller Welt, z.B. aus Australien, Dänemark, Deutschland, England, Frankreich, Japan, Kanada, Lettland, Polen, Portugal, Rußland und den USA. Die IHS arbeitet eng mit anderen Organisationen zusammen, unter anderem mit: American Society for Eighteenth-Century Studies (ASECS), Lessing Society, Goethe-Gesellschaft, und der Deutschen Gesellschaft für die Erforschung des 18. Jahrhunderts.

President

Prof. Dr. Ralf Simon  
Deutsches Seminar der Universität Basel  
Nadelberg 4, Engelhof  
CH-4051 Basel (Schweiz/ Switzerland)  
Phone: (0041) 061-2673433  
Fax: (0041) 061-2673440  
E-mail: [ralf.simon@johann-gottfried-herder.net](mailto:ralf.simon@johann-gottfried-herder.net)

Vice-President

Prof. Dr. Beate Allert  
Associate Professor of German and Comparative Literature  
Department of Foreign Languages & Literatures  
Purdue University  
Stanley Coulter Hall  
640 Oval Drive, West Lafayette, IN 47907-2039  
USA  
Phone (USA): 765 494 3865  
Fax (USA): 765 496 1700  
E-mail: [allert@purdue.edu](mailto:allert@purdue.edu)